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From: ;

Sent: Wed 9/9/2020 12:20:21 PM

Subject: RE: raadsaanbevelingen

Received: Wed 9/9/2020 12:20:21 PM

To:

EXE grins ni)I ET IEXETN @minvws.nl]

Ik bel je zo even, maar dit gaat toch over quarantaine maatregelen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[EXECEXERa minvws.nl>
Datum: woensda 09 sep. 2020 2:16 PM

Aan: | JERE ios >,IEKECS) EKETI ivi >

Onderwerp: RE: raadsaanbevelingen

Het een heeft betrekking op het ander maar omgedraaid niet. Er komt nog een voorstel voor harmonisatie maatregelen maar dat

is veel breder. Mondkapjes, quarantaine isolatie etc. Wanneer we nu zeggen maatregelen beperken en de volgende aanbeveling
die daar wel echt over gaat komt er aan wordt het wel een erg onduidelijk verhaal richting minister vind ik.

Kind regards,

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport / Ministry of Health, Welfare and Sport
5.1.2¢ 5.1.2e

van: EEN 4 SERN (@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 14:12

Aan:SEC) EE @rinvws. n>;IE)EERc inv i>
Onderwerp: RE: raadsaanbevelingen

Maar vrij verkeer en nationale maatregelen die dat verkeer belemmeren, zijn toch twee zijden van zelfde medaille? Of

snap 1k het nu niet meer?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e ) BEY @minvws n>
Datum: woensdag 09 sep. 2020 2:03 PM

Aan: [EKECEN <BEREC @ninvs 01> EEN) BEE ins 11>
Onderwerp: RE: raadsaanbevelingen

Dank voor jullie reacties. Ik zal de brief verder bewerken en een nieuwe versie toesturen.

Wel is het zo dat deze aanbevelingen echt gaan over het vrije verkeer, niet over de maatregelen. Na alle waarschijnlijkheid
zullen er nog aanbevelingen gaan volgen mbt de maatregelen. Dat is wel een belangrijk verschil. Wellicht anders ook nog even

telefonisch bespreken?

Kind regards,

Met vriendelijke groet,

Ere—Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs



208034

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport / Ministry of Health, Welfare and Sport
5.1.2e 5.1.2e

Verzonden: woensdag 9 september 2020 12:49

Aan:[IEEEEXERo invws.nl>; JE eninvws.nl>
Onderwerp: RE: raadsaanbevelingen

Dank EXER
Volgens mij zijn er we er nog niet helemaal.

Ik denk dat het verhaal voorzl veel meer in een politieke context moet komen te staan. Wat wordt nu voorgesteld, wat betekent

dat voor onze autonomie op dit terrein, wat het er beter van (op welk terrein) en wat is bredere context.

Ik heb in de tekst wat suggesties gedaan, maar verzoek aan jullie om op basis daarvan svp een nieuwe versie te maken.

Groet

Verzonden: woensdag 9 september 2020 11:51

aan: IIEEEDN)EEE© minvws.n i>;IEEE. SEXED ominvws.n)>
Onderwerp: RE: raadsaanbevelingen

Hi ERP

Dank voor deze snelle actie! In de bijlage een paar opmerkingen. kijk jij ook nog even mee?

Ik zou iets meer aandacht besteden aan de principiéle kwestie en het proces/de beinvioedingsmogelijkheden voor NL cq. de

consequenties van deze Raadaanbeveling.
Een nota ter beslissing lijkt me meer voor de hand liggen dan ter informatie. We willen immers duidelijk van minister weten wat

hij wil.

Groet FAN]

van:IEEEBENe minvws.ni>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 11:40

@minvws.nl>

Onderwerp: raadsaanbevelingen

Goedemorgen EXER
Hierbij concept nota minister. Denk jij dat dit afdoende is of is het beter de minister uitgebreider te informeren? Ik heb dit nog

niet met PG kortgesloten, dat wil ik wel doen.

Kind regards,
Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport / Ministry of Health, Welfare and Sport


